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جدایی دمبله از بارسلونا قطعی شد
باشــگاه بارســلونا مهاجم 
فرانسوی خود را با وجود ابراز 

علاقه ژاوی خواهد فروخت. 
از اسپورت، باشگاه  به نقل 
بارسلونا تلاش زیادی کرد که 
قرارداد عثمان دمبله را تمدید 
کند امــا این بازیکن حاضر به 
تمدید نشد. متئو آلمانی، مدیر 
ورزش باشگاه بارسلونا گفت: از ماه جولای با دمبله مذاکره می کنیم. شش، هفت 
ماه می گذرد و بارســلونا پیشنهادهای متفاوتی به این بازیکن ارائه داده است. او و 
مدیر برنامه اش همه پیشــنهادها را رد کرده اند. او ادامه داد: برای باشــگاه روشن 
شده که دمبله تمدید نمی کند. به این بازیکن و مدیر برنامه هایش اعلام کرده ایم 
که باید تا پایان این ماه تیم بعدی خود را انتخاب کند. دمبله از فهرست بارسلونا 
برای حضور در بازی برابر بیلبائو خط خورد تا جدایی او قطعی شود. این بازیکن تا 

تابستان پیش رو با تیم قرارداد دارد.

عزت اللهی شاگرد استراماچونی شد
سعید عزت اللهی به صورت 
قرضی به باشــگاه الغرافه قطر 
پیوست تا در تیم تحت هدایت 
اســتراماچونی بــازی کند. به 
الغرافه  باشــگاه  ایرنا،  گزارش 
قطر با خوشامد گویی به سعید 
عزت اللهی اعلام کرد که وی 
به صورت قرضی به این باشگاه 
منتقل شــد تا در تیم تحت هدایت آندرا اســتراماچونی بازی کند. عزت الهی که 
یک و نیم فصل موفق را در تیم وایله بولدکلاب دانمارک سپری کرده بود، پس از 
ناکامی این تیم در صعود به پلی آف کسب سهمیه با جدایی از این تیم راهی لیگ 
ســتارگان قطر شد تا پیراهن تیم زردپوش الغرافه را برتن کند. سعید عزت اللهی 
سابقه بازی در لیگ چمپیونشیپ انگلیس، روسیه، بلژیک و دانمارک را دارد و حالا 
در الغرافه اولین تجربه آسیایی خود را پشت سر خواهد گذاشت و به جمع کثیری 

از بازیکنان ایرانی در لیگ ستارگان ملحق می شود.

استقلال ۴۰ هزار یورو به باشگاه پورتیموننزه 
بدهکار است

واریز  با  اســتقلال  باشگاه 
بخشی از مطالبات پورتیموننزه 
پرتغال بخش زیــادی از پول 
رضایت نامــه جعفر ســلمانی 
را پرداخــت کــرد. به گزارش 
ایرنــا، باشــگاه اســتقلال در 
ابتدای فصل در حالی اقدام به 
جذب جعفر سلمانی از باشگاه 
پورتیموننزه پرتغال کرد که با مدیران این تیم به توافق رسید مبلغ ۱۲۰ هزار یورو 
بابت رضایت نامه این بازیکن پرداخت کند. روز گذشته بخش قابل توجه ای از این 
پول پرداخت شد تا دریافتی باشگاه پرتغالی از استقلال به ۸۰ هزار یورو برسد. با 
این حســاب فقط ۴۰ هزار یورو از مطالبات باشگاه پورتیموننزه باقی مانده که به 

زودی پرداخت خواهد شد.

وداع زودهنگام الجزایر با جام ملت های آفریقا 
قبول  بــا  الجزایــر  تیــم 
شکست برابر ساحل عاج وداع 
زودهنگامی بــا جام ملت های 
آفریقا داشت. به گزارش ایرنا، 
در ادامه دیدارهای هفته سوم 
جام ملت های آفریقا از ساعت 
۱۹:۳۰ پنجشنبه، ۲ دیدار به 
تا  برگزار شد  صورت همزمان 
تکلیف تیم های صعود کننده به مرحله بعد این مســابقات مشــخص شود. بعد از 
پایان این مســابقات تیم های گینه استوایی و ساحل عاج توانستند جواز صعود به 

دور بعد مسابقات را بدست آورند.
ساحل عاج ۴ - الجزایر یک

در مهم ترین و حســاس ترین دیدار این مرحله، تیم های پر ستاره ساحل عاج 
و الجزایر به مصاف هم رفتند که این جدال در نهایت با برتری شــاگردان پاتریس 
بیوملــه خاتمه بافت. الجزایر با حضور بازیکنانی مانند ریاض محرز و بغداد بونجاح 
در دو دیدار قبلی تنها یک امتیاز کسب کرده بود، امروز برای صعود به سه امتیاز 
این جدال نیاز داشــت و از طرفی ساحل عاج هم برای صدرنشینی در گروه دنبال 
سه امتیاز این دیدار بود. با این حال شاگردان جمال بلماضی در ادامه ناکامی های 
خود در این دیدار نیز تن به شکســت دادند تــا وداع زودهنگامی با این رقابت ها 
داشته باشند. فرانک کسیه ســتاره میلان، ابراهیم سانگر بازیکن تیم آیندهوون، 
نیکولاس په په بازیکن آرسنال و سباستین هالر ستاره آژاکس گلزنان ساحل عاج 
در این دیدار بودند. سوفیان بندکا هم تک گل الجزایر را به ثمر رساند. ساحل عاج 
با برتری در این دیدار ۷ امتیازی شد و مقتدرانه به مرحله بعد صعود کرد. الجزایر 

هم با یک امتیاز قعرنشین گروه پنجم ماند.
سیرالئون صفر - گینه استوایی یک

گینه اســتوایی هم در ادامه درخشش خود در این رقابت ها توانست با یک گل 
سیرالئون را شکست داد تا به عنوان دومین تیم به مرحله حذفی راه پیدا کند.

گینه استوایی با ۶ امتیاز راهی مرحله حذفی شد و گینه استوایی با ۲ امتیاز از 
راهیابی به مرحله بعد باز ماند.

ناکامی دیگر برای ژاوی
بارســلونا در مرحلــه یک 
چهارم نهایــی کوپا دل ری از 
دور این رقابت هــا کنار رفت.  
به گزارش ایســنا، بازسلونا و 
اتلتیک بیلبائو بامداد جمعه در 
مرحله یک هشتم نهایی کوپا 
دل ری به مصاف هم رفتند که 
این دیدار در پایان ۱۲۰ دقیقه 
با نتیجه ۳ بر ۲ به ســود بیلبائو به پایان رســید تا این تیم به مرحله یک چهارم 
نهایی صعود کند. در این دیدار ابتدا مونیایین پس از نفوذ تند و تیز نیکو ویلیامز 
به زیبایی دروازه بارســا را در دقیقه ۲ باز کرد اما پیش از دقیقه ۲۰، فران تورس، 
خرید جدید ژاوی با ضربه ای فنی بازی را به تساوی کشاند. در ادامه اینیگو مارتینز 
توانست از اشتباه مدافعان بارسا استفاده کند و گل دوم را به ثمر برساند اما پدری 
در دقیقه ۹۳ روی پاس دنی آلوز دروازه بیلبائو را باز کرد تا بازی به تساوی کشیده 
شود و ۳۰ دقیقه وقت اضافه برگزار شود.  در نهایت مونیایین در دقیقه ۱۰۶ دروازه 
بارسا را از روی نقطه پنالتی باز کرد تا تلاش شاگردان ژاوی برای صعود به مرحله 

یک چهارم نهایی کوپا دل ری بی نتیجه بماند و از دور این رقابت ها حذف شوند

مذاکره اینفانتینو با بازیکنان لیگ برتری
درباره تقویم فشرده  بازی ها

رئیس فیفا با نماینده بازیکنان لیگ برتری درباره تقویم فشــرده بازیها مذاکره 
کرد.  به نقل از رویترز، جیانی اینفانتینو رئیس فیفا روز پنجشنبه با بازیکنان لیگ 
برتر از جمله پل پوگبا از منچســتریونایتد در مورد تغییرات در تقویم مســابقات 
بین المللــی و حجم کاری بازیکنان مذاکره کرد. اینفانتینو و آرســن ونگر رئیس 
توســعه جهانی فوتبال فیفا، با اعضای اتحادیه بازیکنان، انجمن فوتبالیست های 
حرفه ای )PFA( که نماینده بازیکنان در همه سطوح در انگلیس هستند، مذاکره 
کردند. این جلسه پس از آن برگزار شد که تعدادی از بازیکنان نامه ای به اینفانتینو 
نوشتند و خواســتند در مورد حجم کاری خود صحبت کنند. در میان حاضران، 
پوگبا، قهرمان جام جهانی فرانسه، خوان ماتا هافبک اسپانیایی منچستریونایتد و 
لوسی برنز و استف هوتون، ملی پوشان زن انگلیس، که برای منچسترسیتی بازی 
می کنند، حضور داشــتند. جیانی اینفانتینو گفــت: البته، ما باید مراقب بازیکنان 
باشیم. ما می خواهیم از بازیکنان محافظت کنیم و برای اینکه واقعاً بدانیم نگرانی 

آنها چیست، باید مستقیماً با آنها صحبت کنیم.

اخبار کوتاه

دیدار تیم های ملی فوتبال بانوان ایران و هند بدون گل 
به پایان رسید. 

به گزارش گروه ورزشــی مردم سالاری، نخستین دیدار 
تیم ملی فوتبال بانوان کشــورمان از ســری رقابتهای جام 
ملت های فوتبال بانوان آسیا ۲۰۲۲ هند، روز پنجشنبه ۳۰ 
دی ماه برابر میزبان این دوره از مســابقات در ورزشگاه دی 
وای پاتیل شهر ناوی مومبای برگزار شد که این دیدار بدون 

گل به پایان رسید.
زهــره کودایی، بهناز طاهرخانــی )کاپیتان(، غزاله بنی 
طالبی، فاطمه عادلــی، ملیکا متولی، ملیکا محمدی، زهرا 
ســربالی)مرضیه نیکخواه دقیقه ۵۹(، هاجر دباغی)ســارا 
ظهرابــی نیــا دقیقه۷۰( ، ثنــا صادقی) یاســمن فرمانی 
دقیقــه۷۰( ، نگین زندی)افســانه چترنور ۸۸(و ســمانه 
چهکندی)زهرا معصومی دقیقــه ۵۹( بازیکنانی بودند که 

امروز برابر هند به میدان رفتند.
داوران قضاوت کننده در این دیدار به شرح زیر بودند:

داور: لارا لی از اســترالیا-کمک اول: ژوانا چاراکتیس از 
اســترالیا-کمک دوم: تشیروگی ناومی از ژاپن-داور چهارم: 
یاماشــیتا یوشمی از ژاپن -نماینده مســابقه: امیلی لائو از 

هنگ کنگ و ناظر داوری: سوبخیدین صالح ازمالزی
کودایی بهترین بازیکن زمین شد

دروازه بــان تیم ملی فوتبال بانوان کشــورمان بهترین 
بازیکن دیدار ایران و هند شد.

دیدار تیم های ملی فوتبال بانوان ایران و هند از ســری 
رقابت هــای جام ملت های آســیا ۲۰۲۲ هند بدون گل در 
حالی به په پایان رسید که با اعلام مسئولین برگزار کننده 
مســابقات زهره کودایی، دروازه بان تیم ملی فوتبال بانوان 

کشورمان به عنوان بهترین بازیکن زمین انتخاب شد.
ایراندوست: با برنامه وارد این تورنمنت شدیم

سرمربی تیم ملی فوتبال بانوان در کنفرانس مطبوعاتی 
بعد از دیدار برابر هند توضیحاتی را ارائه کرد.

مریم ایراندوســت پس از دیدار برابر هند در کنفرانس 
مطبوعاتــی بعد از بازی گفت: فکر می کنم اولین مســابقه 
در هر تورنمنتی ســخت ترین بازی است. با توجه به اینکه 

بچه هــای من اولین حضورشــان در ایــن رقابت ها تجربه 
می کردند و در این ۵ ماهه اخیر بازی تدارکاتی نداشــتند، 
یک مقدار استرس بر تیم غالب بود؛ اما فکر می کنم و همه 
مردم دیدند که تیم من تمام تلاش و توانش را گذاشــت تا 

بتواند از نام ایران دفاع کند.
وی در ادامه اضافه کرد: خیلی برای مان مهم بود و پیش 
بینــی این را داشــتیم که هند با توجه بــه زمانی طولانی 
که برنامــه ریزی کرد، قطعا تیم قدرتمندی اســت. اما ما 
توانستیم حداقل امتیاز این بازی را بدست بیاوریم. به دفاع 
و ضدحمله روی آورده بودیم، ولی شــاید آن نیرو و انرژی 
که مردم ایران برای تیم ما فرســتاد دادند، دوست داشتیم 
که امتیاز کامل را از این دیدار به دســت بیاوریم. تیم ملی 

فوتبال بانوان واقعا برای پیروزی به میدان آمده بود.
سرمربی تیم ملی در ادامه درباره دیدار برابر چین گفت: 
این تیم یکی از قدرت های آسیاست و مقابل چین هم قطعا 
با برنامه وارد زمین بازی می شــویم. ولی این بازی که من 
امروز از تیمم دیدم بــه خوبی اجرا کرد، فکر می کنم برابر 
چین هم ما بتوانیم با توانایی خوبی که دروازه بان مان دارد، 

بتوانیم دروازه را بسته نگه داریم.
وی در ادامــه اضافه کرد: به تیمم خیلی ایمان دارم و ما 
با برنامه وارد این تورنمنت شدیم. امیدوار هستیم که از این 

گروه صعود کنیم.
ایراندوست در پایان اظهار داشت: بنظرم همه بازیکنان 

بهترین بودند و کودایی یکی از بهترین بازیکنانی که توانست 
به وظیفه اش به خوبی عمل کند. هاجر دباغی پستش پشت 
فورواد اســت و فکــر می کنم به عنــوان یک هافبک طراح 
زمانــی که صاحب توپ می شــد، کارش را به خوبی انجام 
می داد و زمانی کــه صاحب توپ نبود، وظیفه اش این بود 
که دو هافبک طراح هند را پرس کند. کار ســختی بود ولی 
با توانایی که از هاجر داشــتیم، او را در این پست گذاشتیم. 
دباغی با توجه به آسیبی که از ناجیه مچ پا داشت، توانست 

به خوبی به وظایف خود عمل کند.
کودایی: اولین بازی همیشه حساسیت خاص 

خودش را دارد 
همه تلاشمان را بکار می گیریم تا بهترین عملکرد را در 

رقابتهای جام ملتها بدست آوریم.
زهره کودایی پس از انتخابش به عنوان بهترین بازیکن 
زمین در کنفرانس مطبوعاتی گفت: همانطور که سرمربی 
تیم اعلام کرد بازی ســختی بود، بالاخره در یک تورنمنتی 
مانند جام ملت های آســیا اولین بازی همیشه حساسیت 
خاص خودش را دارد. ماهم برای اولین بار در جام ملت های 

آسیا حضور داشتیم.
وی در ادامــه درباره تیم چین گفت: تیم چین حرفه ای 
اســت و تجربه بسیار زیادی در سطح آسیا دارد. این تیم ۸ 
دوره عنوان قهرمانی آسیا را در کارنامه دارد. تیم ایران برای 
اولین بار است که به این بازیها آمده اما این دلیل نمی شود 

که ما شجاعانه و غیرتمندانه بازی نکنیم. همه تلاش مان را 
در بازی برابر چین بکار خواهیم گرفت تا بهترین عملکرد را 

داشته باشیم و از آن بازی هم امتیاز کسب کنیم. 
دروازبان تیم ملی فوتبال بانوان در پایان گفت: شــرایط 
یک مقدار سخت است اما توانستیم امروز خوب بازی کنیم 
ک بجنگیم. غافل از اینکه هند نیز بســیار خوب و به این 
تیم تبریک می گویم. همه سعی مان را می کنیم تا بازی به 
بازی شــرایط مان بهتر شود و بتوانیم بهترین نتایج در این 

مسابقات بدست آوریم.
عزیزی خادم: نماینده شایسته ای برای مردم 

ایران عزیزمان بودید
رییس فدراسیون فوتبال پس از کسب تساوی ملی پوشان 
بانوی ایران مقابــل میزبان جام ملتهای آســیا در تماس 
تلفنی کسب نخســتین امتیاز تاریخی در این مسابقات را 

امیدوارکننده برای ادامه مسیر دانست.
شــهاب الدین عزیزی خادم در تماس تلفنی خطاب به 
کادرفنــی و بازیکنان تیم ملی فوتبال بانوان گفت: نمایش 
شما مقابل میزبان این دوره از مسابقات را دنبال می کردم. 
مایه مباهات اســت که همه اعضای تیم بــا تمام توان در 
میدان حاضر شــدید و نماینده شایســته ای برای دختران 
این مرز و بوم بودید. شایســتگی شــما بیش از این است 
و در بازی بعدی مقابل چین اگر نتیجه بگیرید خوشــحال 
خواهیم بود و اگر نتیجه مطلوبی حاصل نشد نیز همچنان 
به عنوان دختران تاریخ ســاز فوتبال ایران شایسته و قابل 

احترام هستید.
وی در ادامــه به اعضای تیم ملی بانوان گفت: قطعا تیم 
پتانسیل بالایی دارد و امیدوارم با دست پر برگردید. مطمئنا 
پیــام رییس جمهوری، حضور معاون امــور زنان و خانواده 
رییس جمهوری و نیز وزیر ورزش و جوانان نشان از اهمیت 
این تیم برای همه مردم ایــران دارد. امروز فداکارانه برای 

ایران جنگیدید.
رئیس فدراســیون فوتبال در پایان اعلام کرد در صورت 
کسب تساوی تیم ملی بانوان برابر چین پاداش پیروزی به 

بازیکنان و کادرفنی پرداخت خواهد شد.

تیم ملی هندبال ایران در مرحله گروهی بیستمین دوره 
قهرمانی آسیا با پیروزی برابر عربستان به عنوان صدرنشین 

به دور بعدی صعود کرد.
به گزارش ایرنا، تیم ملی هندبال کشورمان پنجشنبه در 
سومین و مهم ترین دیدار خود در مرحله گروهی مسابقات 
قهرمانی آســیا به مصاف عربستان میزبان رفت و در نهایت 
موفق شــد این تیم را با نتیجه ۲۴ بر ۲۰ شکســت دهد و 
به عنوان صدرنشــین گروه B به جمع هشت تیم برتر این 

رقابت ها راه پیدا کند. 
هندبالیســت های ایران در نیمه نخست عملکرد چندان 
خوبی نداشتند و با نتیجه ۱۳ بر ۹ بازی را واگذار کردند اما 
در ابتدای نیمه دوم با یک عملکرد بسیار خوب و واکنش های 
خیره کننده »محمد سیاوشی« دروزاه بان تیم ملی هندبال 

کشورمان موفق شدند نتیجه بازی را برگردانند. 
در ادامه نیز شاگردان »مانوئل مونتایا فرناندز« توانستند 
بازی خوب خود را به عربســتان دیکتــه کنند و در آخر با 

نتیجه ۲۴ بر ۲۰ این تیم را شکست دهند. 
تیم هندبال کشــورمان در دو بازی قبلی خود نیز مقابل 
استرالیا و هند به برتری رسیده بود و با پیروزی در دیدار آخر 

نیز به عنوان صدرنشین به دور حذفی صعود کرد. 
دیروز )جمعه( همه تیم ها اســتراحت داشتند و از امروز 

دیدارهای دور حذفی را برگزار خواهند کرد. 
گروه بندی کامل رقابت های قهرمانی آســیا نیز به این 

شرح است:
گروه A: کره جنوبی - کویت - اردن - سنگاپور 

گروه B: ایران - استرالیا - عربستان - هند
گروه C: قطر - عراق - امارات - عمان 

گروه D: هنگ کنگ - بحرین - ازبکستان - ویتنام
بیستمین دوره مسابقات هندبال قهرمانی مردان آسیا با 
شــرکت ۱۷ تیم از ۲۸ دی ماه به میزبانی عربستان در شهر 
دمام آغاز شــده و پنج تیم برتر این رقابت ها به مســابقات 
جهانی ۲۰۲۳ که به میزبانی لهستان و سوئد برگزار می شود، 

صعود خواهند کرد
رئیس فدراسیون هندبال: هنوز اول راه هستیم

رئیس فدراســیون هندبال پس از پیروزی تیم ملی برابر 
عربستان گفت: هنوز اول راه هستیم و اتفاق خاصی رخ نداده 

است.
علیرضا پاکدل پس از کسب پیروزی ملی پوشان هندبال 
مقابل عربستان اظهار داشت: خیلی خوشحالم که بازیکنان 
در نیمه دوم توانســتند به بازی بازگردند و دل مردم عزیز 
کشورمان را شاد کنند. شاید بهترین خوشحالی ما این است 
که دل مردم ایران شــاد شــد. بزرگترین پاداش برای ما و 

بازیکنان همین موضوع بود.
وی ادامــه داد: بین دو نیمه هم بــه بازیکنان گفتم که 
۸۰ میلیون ایرانی امشــب منتظر پیروزی شــما هستند و 
خوشــحالم که امشب دل مردم ایران شــاد شد. مردم دعا 
کنند تا در سه فینال پیش رو هم بتوانیم نتایج خوبی کسب 

کنیم. هنوز اول راه هستیم و اتفاق خاصی رخ نداده است.
رئیس فدراســیون هندبال خاطر نشان کرد: کار سختی 
در پیش داریم و باید با تیم های کویت، عراق و بحرین روبرو 
شویم. امیدوارم با دعای خیر مردم اتفاق خوبی برای هندبال 
کشورمان رخ دهد. از مردم خوب ایران هم تشکر می کنم که 

امشب با دعای خیر خود کنار ملی پوشان بودند.
فرناندز: ملی پوشان هندبال 

ایران عملکرد فوق العاده ای داشتند
ســرمربی تیم ملی هندبال ایران گفت: شاگردانم با یک 
نمایش فوق العاده موفق شدند عربستان میزبان را شکست 

دهند و این همان بردی بود که بر رویش کار کرده بودیم.
»مانوئل مونتایا فرناندز« پس از کســب پیروزی مقابل 
عربستان میزبان رقابت های قهرمانی آسیا اظهار کرد: واقعا 
می خواهم بگویم که این همان پیروزی بود که ما بر روی آن 
کار و برایش تلاش کرده بودیم. در وهله دوم می توانم بگویم 
که بازیکنان با استرس و ترس وارد زمین شدند؛ اما واقعیت 
این است که نیمه دوم یک نیمه فوق العاده، چه در فاز دفاع 

و چــه در فاز حمله بود. البته که نبایــد نمایش فوق العاده 
دروازه بانمان را فراموش کنیم.

وی افــزود: یک نکته مثبت دیگــر این بود که ما تا آخر 
بازی حاشیه امنیتی برای خودمان ایجاد کردیم و می خواهم 
بگویم که نیمه دوم نیمه کاملی بود. عملکرد فوق العاده ای 

بود و به تمام بازیکنانمان تبریک می گویم.
سرمربی تیم ملی هندبال ایران همچنین در مورد نیمه 
نخســت دیدار مقابل عربســتان اظهار کرد: اگر بخواهم در 
مــورد تمامی بازی ها بگویم ما حتی در دو بازی اول هم که 
می دانســتیم مقابل حریف برتری داریم، نیمه اول سختی 

داشتیم. 
در این بازی هم همان موضوع تکرار شــد با وجود اینکه 
می دانستیم برابر میزبان که تیم خوبی است بازی می کنیم. 
فرنانــدز اضافه کرد: در نیمه اول کمی عجله بازیکنان بیش 
از حد بود و تعجیل می کردند و ما از فلســفه تاکتیکی خود 

خارج شدیم و این موضوع کمی به ما ضربه زد. اما در نیمه 
دوم همان کاری را که باید می کردیم انجام دادیم با اختلاف 

چند گل جلو افتادیم و ریتم بازی را در دست گرفتیم.
ســرمربی تیم ملی هندبال ایران همچنین در مورد جو 
حاکم بر ســالن نیز اظهار کرد: شاید جو ورزشگاه باعث شد 
ارتباط من با بازیکنان ســخت تر شــود، البته من از زاویه 

دیگری این موضوع را می بینم. 
در هندبال همیشه جو تماشاچی وجود داشته و در این 
دو ســال بخاطر کرونا این شــرایط نبوده است. من ترجیح 
می دهم جو ســالن زنده باشد، حتی اگر به ضرر ما باشد تا 
اینکه هیچ تماشاچی در سالن نباشد. وی در پایان افزود: ما 
یک بازی خیلی مهم را بردیم ولی از این مرحله وارد مرحله 
اصلی می شــویم و باید متمرکز باشیم و بر روی هدف خود 
کار کنیم. ما فقط تا امشب می توانیم خوشحال باشیم و بعد 

باید برای موفقیت بجنگیم.

با اینکه هدف از حضور در مســابقات بین المللی تجربه 
سطحی بالاتر از رقابت است اما تعدادی از دوندگان ایران در 
مسابقات ترکیه با رکوردهایی ضعیف مقام کسب کرده اند که 

نشان از سطح پایین رقابت ها دارد. 
به گزارش ایســنا، مدتی است که ســه دونده ایران در 
اردوی ترکیه به سر می برند تا خود را برای رقابت های پیش 
رو آماده کنند. اولین مســابقه پیش روی دوومیدانی ایران 
قهرمانی داخل سالن آسیا بود که فدراسیون رکوردهایی به 
عنوان ورودی در نظر گرفت و قهرمانی باشــگاه های کشور 
را برگزار کرد اما مســابقات قهرمانی آســیا به تعویق افتاد 
و اکنون تنها مســابقه داخل ســالن مورد نظر فدراسیون، 
قهرمانی جهان است که فقط حسن تفتیان و فرزانه فصیحی 

موفق به کسب سهمیه آن شده اند.
سجاد هاشمی، میلاد ناصح جهان و مهدی پیرجهان سه 
دونده ای هستند که از آبان ماه اردوی خود را آغاز کرده اند. 
این سه همراه با تعدادی دیگر از ورزشکاران تاکنون در چند 
مسابقه داخل سالن ترکیه شرکت و اکثر آنها مقام های اول 
تا سوم را کسب کرده اند اما نکته قابل توجه ثبت رکوردهایی 
ضعیف است که نشان می دهد مسابقات سطح بالایی ندارد.

مقایسه رکوردهایی که ورزشــکاران ایران در مسابقات 
داخلی ثبت کردند، نشــان می دهد که ورزشکاران در ایران 
رقابت ســخت تری را پشت سر گذاشــتند و در اکثر مواد 
رکوردهای بهتری هم ثبت کردند. رضا قاســمی دو مسابقه 
در ماده ۶۰ متر در ترکیه شــرکت کرد و در مسابقه اول با 
رکورد ۶.۹۴ ثانیه و در مســابقه دوم با زمان ۶.۸۱ ثانیه به 
مقام قهرمانی رســید اما در ایران این ورزشکار زمان ۶.۷۰ 
ثانیه را ثبت کرد و و محمد حسین ابارقی هم با ۶.۷۷ ثانیه 
در جایگاه دوم ایستاد. امیر مردای در ماده ۱۵۰۰ متر ترکیه 
با رکورد ۳:۵۲.۶۶ ثانیه قهرمان شد اما در ایران امیر زمانپور 

با رکورد ۳:۵۲.۰۸ ثانیه در جایگاه نخست قرار گرفت.
در بخش زنان هم تنها مریم محبی در مســابقات ترکیه 
شــرکت کرد اما رکوردش ضعیف تر از حدنصابی بود که در 
ایران به جای گذاشت. در حالی که در قهرمانی باشگاه های 
کشــور کژان رستمی از ســپاهان اصفهان با ۵۶.۳۴ ثانیه، 
شــهلا محمودی از چادرملو اردکان با ۵۶.۸۵ ثانیه و مریم 

محبی از پلیمرخلیج فارس با ۵۶.۹۵ ثانیه به ترتیب اول تا 
ســوم شــدند، اما محبی در ترکیه با زمان ۵۷.۱۷ ثانیه در 
جایگاه نخســت قرار گرفــت.  در ۶۰ متر مانع هم با اینکه 
رضا بحرینی بــا ۷.۹۰ ثانیه چهار صدم ثانیه بهتر از رکورد 
خود در مســابقات باشگاه های کشور )۷.۹۴ ثانیه( دوید اما 
باز هم رکورد خوبی را ثبت نکرده اســت. میلاد ســیار هم 
که در این ماده موفق نشــد زیر ۸.۰۲ ثانیــه بدود.  با این 
حال فدراسیون در انعکاس خبر عملکرد این ورزشکاران از 
عناوینی چون »درخشش نمایندگان ایران« استفاده کرده  
است اما کدام درخشــش؟ آیا سطح مسابقات ترکیه مورد 
تایید کارشناسان دوومیدانی است؟ اگر قرار به ثبت نتایجی 
ضعیف تر از مسابقات داخلی است چرا ورزشکاران با هزینه 
ارزی به کشــورهای دیگر سفر کنند؟ مگر هدف از شرکت 
در مسابقات خارجی تجربه سطح بالاتری از رقابت نیست؟

هرچند تنها سجاد هاشمی، میلاد ناصح جهانی و مهدی 
پیرجهان با هزینه فدراسیون در ترکیه حضور دارند و بقیه 

ورزشــکاران با هزینه شخصی در مسابقات شرکت کرده اند 
اما اگر فدراسیون چندین مســابقه داخلی برگزار می کرد، 
این ورزشــکاران راهی مسابقاتی ســطح پایین نمی شدند. 
البته دوومیدانی کاران هم باید به این موضوع توجه داشــته 
باشــند که برای شرکت در مسابقات با دقت بیشتری عمل 
کرده و سود و زیان آن را به درستی بررسی کنند. از طرفی 
دیگر باید دید با تعویق قهرمانی داخل سالن آسیا فدراسیون 
برای سه ورزشکاری که به ترکیه اعزام کرده چه تصمیمی 

می گیرد و آیا با ادامه اردوی آنها موافقت می کند یا خیر.
درست است که تنها دو ورزشکار موفق به کسب سهمیه 
قهرمانی داخل سالن جهان شده اند اما فدراسیون با برگزاری 
چند مسابقه داخل سالن می تواند به آماده سازی ورزشکاران 
کمک کند تا با شرایط بهتری وارد فصل فضای باز شوند و 
شرایطی فراهم شــود که ورزشکاران به جای صرف هزینه 
ارزی و شــرکت در مسابقاتی ســطح پایین، در رقابت های 
داخلی محک بخورند. البته این به معنای ممانعت فدراسیون 
از حضور در مســابقات خارجی نیست بلکه باید مسابقات 
دستاوردی برای ورزشکار داشــته باشد و امکان رقابت در 

سطحی بالاتر را فراهم کند.

جام ملت های فوتبال بانوان آسیا ۲۰۲۲ در هند آغاز شد

نخستين امتياز تاریخی زنان ایران در نخستين حضور تاریخی

هندبال قهرمانی آسیا

پیروزی شیرین تیم ملی هندبال ایران برابر عربستان همراه با صدرنشینی

هیاهوی فدراسیون دوومیدانی با مدال های کم اعتبار!

آمریکا به عنوان میزبان جام های جهانی کشــتی آزاد در 
سال های ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ و جمهوری آذربایجان نیز به عنوان 
میزبان جام جهانی کشــتی فرنگی در سال ۲۰۲۲ انتخاب 

شــدند. بنابر اعلام اتحادیه جهانی کشتی، در جلسه ای که 
در دفتر مرکزی این اتحادیه در سوییس برگزار شد میزبانان 
سه جام جهانی کشتی مشخص شدند. اتحادیه جهانی جام 

جهانــی ترکیبی )جام جهانی کشــتی آزاد و زنان( را برای 
سال های ۲۰۲۲ و ۲۰۲۳ را در ایالات متحده آمریکا تصویب 
کرد، در حالی که جام جهانی کشتی فرنگی در سال ۲۰۲۲ 
به طور موقت به باکو، پایتخت جمهــوری آذربایجان داده 
شــد که پس از بازدید از محل مسابقات تصمیم نهایی در 
مورد آن گرفته خواهد شــد. شهر آیووا میزبان جام جهانی 
ترکیبی برای دو ســال متوالی )۲۰۲۲ و ۲۰۲۳( در تقویم 
اتحادیه جهانی کشتی خواهد بود. همچنین این دومین باری 
است که آیووا میزبان جام جهانی آزاد است. ورزشگاه افسانه 
ای »کارور هاوکی آرنا« در محوطه دانشگاه آیووا میزبان جام 
جهانی سال ۲۰۱۸ بود. نناد لالوویچ رئیس اتحادیه جهانی 
کشتی گفت که از نهایی کردن تقویم سال ۲۰۲۲ خرسندیم 
و مشــتاقانه منتظر رویدادهای سطح بالا با رقابت نخبگان 
هستیم. ما به پیشرفت ورزش با فرآیند شهر میزبان پویا ادامه 
می دهیم که با سازمان دهندگان در یک رویکرد مشارکتی 
کار می کند. ۴ رویدادهای سری رده بندی، مسابقات قهرمانی 
قاره ای، مسابقات قهرمانی جهانی در بلگراد، و فرمت به روز 

شده جام جهانی مطمئناً لحظاتی هستند که در سال ۲۰۲۲ 
منتظر آن هســتیم. جام جهانی کشتی آزاد در سال ۲۰۲۲ 
روزهای ۱۹ و ۲۰ آذر ۱۴۰۱ )۱۰ تا ۱۱ دسامبر( برنامه ریزی 
شده است. مسابقات قهرمانی زیر ۲۳ سال جهان نیز روزهای 
۹ تا ۱۰ دسامبر برگزار می شود. جام جهانی کشتی فرنگی 
در ســال ۲۰۲۲ نیز روزهای ۱۴ و ۱۵ آبان ۱۴۰۱ )۵ تا ۶ 

نوامبر( برگزار خواهد شد.
ریچ بندر، مدیر اجرایی فدراسیونی کشتی آمریکا گفت: 
کشــتی ایالات متحده هیجان زده است که بار دیگر یکی از 
مهم ترین رقابت های کشتی روی کره زمین را به آیووا سیتی 
که واقعاً یک کانون بین المللی کشــتی است، بیاورد. بسیار 
خوشحالیم که می توانیم بهترین کشتی گیران آزاد مردان و 

زنان جهان را در یک مکان به نمایش بگذاریم.
آمریکا پیش از این در گذشــته ۳۰ بار میزبان مسابقات 
جام جهانی آزاد مردان بوده اســت. شهر کورالوی در، آیووا، 
دهمین شهر ایالات متحده خواهد بود که میزبان مسابقات 

خواهد بود.

میزبانان جام های جهانی کشتی آزاد و فرنگی مشخص شد


